
 

Skolebestyrelsesmøde 15.11.2023 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00 – 20.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup Ljungmann, 
Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Brian Grønning Jensen, Louise Søgaard 
Ørum, Lisa Bang Rye Bonde 

Suppleanter: Lisbeth Cecilie Overby 
Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 
Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld 
Elevrepræsentanter: Sam 9Y, Momin 9X, Mynte 8A 

(Afbud til mødet er gennemstreget) 

Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 
17.00 – 17.05 TB 

 

Klassedannelse udsættes til næste gang.  
 

Punktet ”Opsamling fra seminaret” sættes på næste gang. 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB  

Bilag: Referat fra 10. oktober. Elevrådets referater. 

 
Godkendt 

3.  Elevrådet 
17.10 – 17.30 TO 
 

Elevrådet har holdt møde torsdag 5. oktober. Eleverne fortæller om 
deres møde og emner fra FKE (fælleskommunal elevråd). 
 

Orientering om FKE.  
Orientering om drøftelse om brug af overskud fra forårsfest.  
Elevrådet vil sætte lidt større emner på dagsordenen fremover, som vil 
blive præsenteret for SKB.  
  

4.  Mobilpolitik opfølgning 

17.30 – 18.15 TD 

Mobilpolitik er blevet drøftet med personalet, kontaktforældrene og 

eleverne. Emnet bliver behandlet en ekstra gang i med personalet til 
møde 14. november.  
 
Opsamling fra personalet, kontaktforældre og elever gennemgås. 

 
General enighed blandt elever, forældre og personale: 
 

• Mobiler er ikke fremme i undervisning. 
• Personalet må gerne lave pædagogiske aktiviteter, hvor 

eleverne bruger deres mobiler. 
• Mobilen skal ikke være tilgængelig i pauser for yngre elever. 
• Mobilen skal ikke være tilgængelig i SFO1 tid. 
• Særlige aftaler kan være nødvendige for sårbare elever. 

• Smartwatch – vigtigt at forholde sig til smartwatch også. 
• Vigtigt at teknologi og digital dannelse indgår i undervisning.  

 
Forskellige holdninger til:  
 

• Skal udskolingen have mobilen, når de har udgangstilladelse? 
• Skal mobilen være tilgængelig i pauser for udskoling? 

• Skal der være regler i SFO2? 
• Hvilke regler og forventninger er der til de voksne fx forældre 

som venter på skolens område, henter børn i SFO, vikarer, 
personalet? 

 
Ledelsens indstilling til bestyrelsen er, at vi fortsætter med de første 
punkter, hvor der er stor enighed. Bestyrelsen anbefales at tage stilling 

til de sidste punkter, efter at have lyttet til opsamling fra personalet, 
forældre og elever.  
 



 

På nuværende tidspunkt bestemmer lærerteamet de konkrete regler for 
årgangen indenfor en overordnet ramme. Flere årgange i udskoling har 

ikke adgang til mobilen i pauser. Evt. ændringer fra nuværende praksis 

kan tidligst indføres til næste skoleår. 
 
Proces for drøftelse: Vi drøfter udvalgte punkter i mindre grupper, og 
melder tilbage. 
 
Ledelsen er blevet bedt om at justere udvalgets tekst. Den nye tekst vil 

medtage de sidste justeringer efter drøftelsen. 
 
SKB beslutter:  
 

- Mobilen er ikke fremme i undervisningen på Nivå Skole, med 
mindre lærerne pædagogisk vurderer, at det skal bruges.  

- Mobilen i frikvartererne for store elever – 7.-9. må gerne have 

telefonen i det store frikvarter.  
- Mobilen i undervisningen i indskolingen – det er ikke nødvendigt 

på Nivå Skole.  

- Mobilen i 4-6 er ikke fremme i pausen.  
- Jamie skriver ind i politikken, at skolen har en fælles holdning til 

indsamlingen af telefoner.  
- Udkastet sendes ud inden mødet – evt. indvendinger sendes til 

formand og leder, som samler op. 
 

 PAUSE  

5.  Orientering fra ledelsen 
18.30 -19.00 TO 

Orientering fra ledelsen: 
 

• Skolestart maj/august 2024 
• Brugen af pengene: Jamie orienterer om pavillon, mudder på 

legeplads og toiletter som bud på det, vi går med. 
o SKB godkender prioriteringen. 
o Projekter skal godkendes politisk i ØU.  

• Personalenyt 

• Henvendelser fra forældre (fast punkt) 

• Orientering fra SFO1 og SFO2 
 

6. -  Klassedannelse 
19.00 – 19.45 TD 
 

PUNKTET udskydes. 
 

Klassedannelse betyder, hvordan klasser sættes sammen. Hvordan 
sammensætter vi klasser og blander elever i 0. klasse? Hvad gør vi, når 
elevtallet falder og 3 klasser skal sammenlægges til 2 klasser? 

 
Se vedhæftet udkast: Bestyrelsen ønsker et princip for klassedannelse. 
Ledelsen er blevet bedt om at udarbejde et udkast med udgangspunkt i 
nuværende praksis og inspiration fra eksisterende principper. 
 
Proces for drøftelse: Mindre grupper skal forholde sig til de forskellige 
dele af princippet. 

 
• Klassedannelse 0. klasse 
• Sammenlægning/udvidelse pga. elevtal 
• Ny klassedannelse pga. pædagogiske årsager 

 

Ledelsens indstilling er, at udkastet drøftes for at give input til 

justeringer. Målet er at have en tekst til godkendelse efter jul og inden 
klassedannelse til skolestart 2024. 
 
PUNKTET udskydes. 
 

7. 7

. 

Meddelelser 

19.45 – 19.55 TO 
 

 



 

8. Evt. 
19.55 20.00 TO 

 

 

 


